
  

  

Møde Bestyrelsesmøde 

Dato Tid Sted 

15. december 2022  17:00-20:00 Børnehaven 

Ansvarlig Referent 

Ruben Just Christensen (suppl) Jannie Brasen 

Deltagere Forhindret Gæster 
 

Jannie Brasen  (Ledelse) 
Annette Rasmussen (Medarb.rep.) 
Ruben Just Christensen 
Vibeke Gøtke 
Emil Stahllknecht 
Anna 
Cem 
 

Esben Lindegaard 
Kevin 
Fie 
Carina 
Camilla 
 
 
 

  

  

Agenda  
1. Bestyrelsen  
2. Nyt fra ledelsen 
3. Gennemgang af økonomi 
4. Planlægning af kommende bestyrelsesmøder 
5. Evt.  

Ansvarlig 

1. BESTYRELSEN 

 

Konstituering 

Esben ønsker at fortsætte som formand. Dette er vedtaget i 

gruppen. Dertil er Emil fratrådt som næsteformand (qua Ida 

er skolebarn) og Cem er indtrådt i stedet. 

 

Bestyrelsen per dec 2022:  

Formand: Esben (Vilfreds far). 

Næstformand: Cem (Benyamins far). 

Suppleanter: Ruben (Sigrids far) – Camilla (Vesters mor) 

Medlemmer: Vibeke (Ellens mor) – Carina (Olivias mor) – Fie 

(Nola/Albas mor) – Kevin (Abiayas far) – Anna (Milas/Carlos 

mor) – Emil (Idas far)  

 

Arbejdsområderne fordeler sig som følger: 

Drift – Kevin 

IT og ledelsessparring – Ruben 

1. Alle 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

Økonomi – Fie og Emil 

Trivsel og APV – Vibeke 

Fastholdelse af personale – Annette 

Strategi, vision og mission – Esben 

Personalesager og ansættelse – Esben 

Pædagogiske læreplaner – Anna 

Personalepolitik – Vibeke 

 

Der nævnes, at det kan være lidt svært at komme ind i 

bestyrelsen som helt nyt medlem. Der mangler struktur og 

overblik. Det foreslås, at man har fokus på involvering af nye 

medlemmer. Det nævnes hertil at situationen i huset - med 

skiftende ledelse - kan have været årsag, da det bestemt er 

intentionen, at alle skal tages imod og involveres fra start. 

 

Jannie undersøger ifht ovenstående at oprette en gruppe på 

aula for bestyrelsen, hvori vi kan kommunikere på daglig 

basis. 

 

Ruben nævner, at der under Teresas tid er blevet tilbudt 

ledelsessparring. – Et fortroligt rum for ledelsen. Hvis noget 

skal videre fra det rum, er det kun med godkendelse fra 

ledelsen. Jannie og Ruben aftaler nærmere herom. 

 

2. NYT FRA LEDELSEN 

 

Til- og framelding til møder 

Det nævnes, at til- og framelding til bestyrelsesmøder 

fremover skal ske til Jannie. Det skal fremover ske i vores 

bestyrelsesgruppe via AULA. Dette er for at skabe overblik 

over deltagelse, samt madlavning og indkøb dertil. 

Der skal desuden gives besked med 1 uges varsel. Dette er 

selvfølgelig med forståelse for sygdom og andet akut på 

dagen. 

 

Naturprojekt og rokering 

I 2023 starter huset et nyt naturprojekt op i tråd med vores 

Grønne Spirer profil. Der er informeret om dette til hele 

huset via Aula. Håbet er, at glæden og nysgerrigheden for 

brug af udemiljøet spreder sig i huset hos både børn og 

voksne. Projektet kræver, at vi rokerer lidt rundt på 

personalet, og at Annette vil være mindre tilstede på Bobbel 

stuen, da hun er primær på den nye naturgruppe, der til at 

starte med er en gruppe på 5 børn fra boblerne. 

 

Der er tale om, hvorvidt der kan være en bekymring fra 

forældre vedr. rokader blandt personalet. Dette har tidligere 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 

2. Jannie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

været oppe i bestyrelsen, der bakker op om, at hele huset og 

dermed den samlede personalegruppe skal være tryg for 

alle. Det bliver hertil italesat, at fokus bør være på børnenes 

overordnede trivsel og tryghed. 

Tidligere har man desuden kørt med rokader hvert andet år 

blandt personalet. Dette for at undgå at man ikke ”groede 

fast” på den enkelte stue, men især således at man får og har 

det brede kendskab til den store børnegruppe. Fra ledelsens 

side er det vigtigt, at alle kender alle i institutionen, således 

skabes trivsel også i ferie og sygdomsperioder, hvor ens 

primære ikke nødvendigvis er til stede. 

 

Rengøring og ejendomsservice 

Jannie er i gang med at undersøge mulighederne for at indgå 

aftale med ETK. Hvis muligt vil de overtage rengøring og 

ejendom service, og det vil ikke koste os xtra i budgettet, da 

pengene går fra det tilskud vi i forvejen får fra kommunen. 

 

Praktiske ting 

Der er ønske om, at alle stole efterspændes og dermed 

tjekkes igennem. Ruben har taget denne tjans, og kommer 

forbi onsdag d.21, hvor han låner et par børn til projektet. 

 

Der er ønske om, at der bliver fjernet affald og pap i 

kælderen. Ligeledes at vores storskrald bliver fjernet fra 

græsplænen ved skurerne. Emil snakker med Kevin og finder 

en da i starten af 2023. 

 

Halvtag ved legeplads/spirerne 

Der er et ønske om at få udvidet halvtaget ved det 

eksisterende for enden af huset ved Spirerne. Ligeledes at få 

sat nogle vandfaste plader op til tavlelak. Dette er for at 

skabe et udendørs læringsrum – i starten til Naturgruppen og 

senere til alle. Der er tale om, hvorvidt vi overhovedet må 

bygge dernede jf. skel til piratskibet og skoven, der 

oprindeligt tilhører ”Ringen” og er til låns. Bestyrelsen 

undersøger vores muligheder 

 

 

3. ØKONOMI 

Emil fortæller at vi har et stort overskud jf. diverse refusioner 

og pujleansøgninger. 

Der er tale om hvorvidt vi kan få en del af budgettet overført 

til budget 2023, som kan bruges til fjernvarme-udgiften. 

Jannie kontakter økonomi og undersøger mulighederne. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Emil/Jannie 

 

 



  

Dertil bliver en del af pengene brugt til udsmykning af 

børnehaven, således at vi får skabt et mere visuelt lærings og 

legemiljø. 

 

 

4. PLANLÆGNING AF KOMMENDE BESTYRELSESMØDER 

Følgende datoer er bestemt for 2023: 

Tirsdag d.7/2-23 

Tirsdag d.11/4-23 

Tirsdag d.6/6-23 

Tirsdag d.5/9-23 

Tirsdag d.7/11-23 

 

5. EVT. 

Bestyrelsen informerer om, at der – traditionen tro – vil blive 

serveret Nytårstaffel for personalet. Dette bliver til 

personalemødet d.12/1-23. 

 

Ruben informerer om, at vores vedtægter er godkendt i 

Kommunen pr.7/12. 

Han oplyser hertil, at det er erfaret, at man i vedtægterne må 

tilføje, at man kan inddrage eksterne medlemmer i 

bestyrelsen – dette værende advokat el.lign. – Noget man 

evt. kan kigge nærmere på til næste møde! 

 

Ruben informerer også om, at man i Kulturfuglen har 

redskaber til diverse børneaktiviteter - bl.a. vandkikkerter. 

Dette kunne evt. være en god mulighed for Naturgruppen.  

Jannie og Ruben skal desuden tale nærmere ind i samarbejde 

mellem Lyngens og Kulturfuglen – dette for at profilere os i 

lokalmiljøet og nærområde. 

  

 

 

 

4. Alle 

 

 

 

5. Alle 

 

 

Næste bestyrelsesmøde  

Tirsdag d.7/2-23 17:00-20:00  Lyngens Børnehave  
(HUSK tilmelding til Jannie) 

 

Opfølgningspunkter  

Emne Ansvarligt  Kort beskrivelse 

Vedtægter (ekstern 
medlem i bestyrelse) 

Ruben Som beskrevet i pk.t 5 

 


